
                                                                                                                         

                                        
 

 
 
 
 
Verslag besloten bestuursvergadering Wijkraad Stadshart/Valkenberg dd. 30 juni 2020, Waalse Kerk, 
16.00 uur.  
 
 

1) Mededelingen bestuur:  kennismaken met Bas Douze (nieuwe wijkagent), Monique de 

Leeuw  (nieuwe wijkcontactpersoon), John Kuijlaars (bestuurslid), gesprek Veemarktstraat,  

 Piet opent de vergadering en heet allen welkom en in het bijzonder John Koolen, waar we 

zojuist een kennismakingsgesprek me hebben gehad en we kunnen meedelen dat John zich 

graag wil aansluiten bij het bestuur van de wijkraad Stadshart/Valkenberg. Welke 

portefeuille John gaat oppakken moeten we nog even bekijken.  

 Ondanks dat we de laatste tijd niet met het voltallige bestuur bij elkaar zijn geweest, hebben 

we zeker niet stil gezeten en hebben er toch zo links en rechts wat overleggen 

plaatsgevonden. Eén daarvan was het kennismakingsgesprek met de nieuwe wijkagent Bas 

Douze. Piet heeft een kort gespreksverslag aan iedereen toegestuurd en daarin hebben we 

kunnen lezen dat er organisatorisch niets verandert en hij net als zijn voorgangers veel moet 

doen met te weinig mensen en te weinig tijd. Wel is hij goed bekend met het Stadshart . Het 

was verder een prettig gesprek, maar we moeten niet verwachten dat er veel gaat 

veranderen. Het is ook een samenspel tussen de politie en de Boa’s die er toch in eerste 

instantie zijn voor de dagelijkse handhaving.  

 We gaan binnenkort nog kennismaken met twee enthousiaste wijkbewoners die zich graag 

willen gaan inzetten voor de wijkraad. Monique de Leeuw die graag wil gaan fungeren als 

wijkcontactpersoon en heeft daar al een eerste gesprek over gehad met Piet. Verder John 

Kuijlaars, waarschijnlijk voor een aantal onder ons geen onbekende omdat hij ook als 

veiligheidsadviseur optreed voor o.a. het Jazzfestival, Tranen van Van Cooth en voorheen de 

BCV. Dus iemand met de nodige ervaring op veiligheidsgebied waaronder  evenementen. 

John is erg begaan met de stad en we gaan kijken hoe we John een goede plaats kunnen 

gaan geven binnen het bestuur van de wijkraad.  

 Piet heeft nog een gesprek gehad met Daan Quaars in bijzijn van Guus Welten en Jos 

Wildeboer over het te langer doorgaan in de avond door het Jazzfestival. Eigenlijk alweer een 

beetje achterhaald na de aangenomen evenementennota. Wel hebben we daar nog wel 

duidelijk gemaakt dat er toch, ook al heeft de gemeenteraad anders beslist, meer rekening 

moet worden gehouden met het leven en welzijn van de binnenstad bewoners. 
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 Afscheid van Henk van de Corput zit er aan te komen, want Henk gaat per September zijn 

kennis en kunde inzetten in een ander stadsdeel binnen onze stad. Piet vraagt Nell om e.e.a. 

voor te bereiden. Nell zal dit in overleg met Tonny verder regelen. 

 Piet vraagt of we even oplettend kunnen zijn op nieuwe scooters van Go share. Piet is 

benaderd door bewoners en horeca die daar last van ondervinden. Ze veroorzaken op dit 

moment nogal wat overlast in de binnenstad. Opvallend is dat er met name veel jongeren op 

rijden die daar gezien hun leeftijd nog niet op mogen rijden. Als dat niet verandert zullen we 

daar toch signalen over moeten afgeven aan de gemeente in het kader van de handhaving. 

Op zich is het een goed praktisch initiatief naast het openbaar vervoer in de stad. We moeten 

het wel eerst een kans van slagen geven. 

 

2) Opstarten, wijkraadvergaderingen, “in gesprek met de Wijkraad”, individuele afspraken, 

Kerngroep 

 De kerngroep gaat ook weer langzaam opstarten. De wijkraad Hoge Vucht heeft beschikking 

over een hele school en kan daar op ruime afstand van elkaar vergaderd worden en of 

bijeenkomsten worden gehouden. Egbert vraagt of er binnen de kerngroep nog is gesproken 

over “waar zijn de wijkraden voor op aarde” Piet zegt dat dit een van de onderwerpen voor 

de eerstkomende vergadering zal zijn van de kerngroep. 

 

3) Coronaperikelen: 1,5 meter , terrassen, Chasséterrein, veiligheid op straat, verplaatsen 

evenementen, Breda Bericht, verhouding Gemeente Breda en KHN, naleving 

 Er is vanuit de gemeente Breda een “Breda bericht” de deur uitgegaan over de opening van 

de extra terrasruimte, waarbij de gemeente heeft aangegeven dat daarover overleg is 

geweest met de bewoners. In het overleg met de wethouder en de burgemeester hebben we 

gevraagd met welke bewonersorganisatie dan wel gesproken is?. De wethouder Boaz Adank 

gaf aan dat er overleg is geweest met wijkcontactpersonen. Bij navraag bij onze 

wijkcontactpersonen is niemand door de gemeente benaderd. Volgens de wethouder is er 

toch met bewoners gesproken. We laten het voor nu hierbij, maar we komen daar nog wel 

op terug omdat we niet met ons willen laten sollen.   

 De verhouding met de gemeente Breda en KHN. Piet verwijst nog even naar de mail van 

Boerke Verschuren met verwijten richting de wijkraad. We begrijpen de noodzaak om de 

horeca om extra terrasruimte te hebben, maar meer kunnen we niet doen als steun 

betuigen.  We gaan wel kijken of we de verhouding met de afd. KHN Breda weer kunnen 

normaliseren. Over zowel Kasteelplein als Chasséveld hoor je op dit moment niet veel meer. 

De gemeente heeft ook nog geen vergunning hiervoor afgegeven. We zullen de 

ontwikkelingen hieromtrent de komende tijd in de gaten houden. 

 

4) Red de stadscentra 

Egbert geeft een toelichting op dit agendapunt en vraagt zich af waar we naar toe moeten 

met het centrum van deze stad? We zien voornamelijk allerlei zaken vertrekken bioscopen, 

speciaalzaken en andere voorzieningen, maar wat er steeds meer komt is horeca wat een 

steeds meer monotoon beeld geeft van de binnenstad. Als dat zo door gaat krijgt Breda een 

dode binnenstad zoals in Amsterdam met horeca drink- en eetgelegenheden, terrassen en 

toeristenwinkels. Als daar de stekker uitgetrokken wordt door zoals nu een coronacrisis is de 

binnenstad leeg omdat die dan niet uit zichzelf leeft. Wat zou je nu moeten doen om die 



binnenstad meer te laten leven? Daar heb je bedrijvigheid voor nodig met winkels en 

bewoners die een stad levendig maken en natuurlijk ook wel wat horeca. Egbert gooit even 

de knuppel in het hoenderhok om de KMA b.v. naar Belcrum te verplaatsen en het Kasteel 

van Breda weer als een toeristische trekpleister op de kaart te zetten. Een mooi voorbeeld 

van een levende binnenstad is zijn ogen  ’s-Hertogenbosch, het heeft een ruimtelijke 

kwaliteit en heeft de afgelopen 20 jaar werk gemaakt van behoud van het historische 

karakter met b.v. het project  “Denk om u gevel” en dat zie je ook aan de bestrating. Dat 

heeft een veel betere uitstraling en van hogere kwaliteit dan hier in Breda. Verder is het 

culturele klimaat veel rijker en vinden er meer spannende dingen plaats. Het is ook niet voor 

niets dat daar de hoofdvestiging van de kunstacademie is gevestigd en niet meer in Breda! 

De diversiteit aan winkels is er aanzienlijk groter en dat trekt ook grote namen van o.a. 

modeontwerpers naar een stad. Ook het gastronomisch niveau is daar aanzienlijk hoger en 

dat soort zaken missen wij in Breda. Qua verkeer is het er een stuk rustiger is. Piet zegt dat 

dit een mooie aanleiding is om hier weer eens dieper over na te gaan denken. Meer 

bedrijvigheid en woningen in de binnenstad. Egbert vindt dat de gemeente daar wat 

scherper op moet gaan zitten. Breda brengt het samen en is het zoeken naar een identiteit. 

Piet merkt op dat er wel veel aspecten zijn die we wat meer bij elkaar moeten brengen en 

over na moeten denken. Laten we daar met een paar mensen eens over brainstormen. 

Egbert zegt dat we ooit zijn gestart met een inventarisatie wat we graag in de binnenstad aan 

winkels en voorzieningen zouden willen zien. Dat is gestrand om dat we toen bij de 

gemeente niet veel verder kwamen met de vraag, “wat zijn jullie nu met de binnenstad van 

plan”?  Het is eigenlijk gebleven bij een paar discussie sessies en de resultaten daarvan 

zouden verwerkt worden in een visie. We kunnen eens vragen hoe ver ze daar mee staan en 

of we daar nog invloed  op kunnen uitoefenen. De vraag is ook wat het keurmerk “Beste 

binnenstad” nu eigenlijk heeft opgeleverd. Er is toen van alles gedaan om dat predicaat 

binnen te halen, maar daarna is het weer vertroebeld. Wij zijn daar toen als 

bewonersvertegenwoordiger ook nog kort bij betrokken geweest. Piet stelt voor om hier 

project “Red de stad” van te maken. Tonny, Nell, John en Egbert gaan zich hier hard voor 

maken Egbert zal het voortouw hierin nemen.  

 

5) Afronding evenementenbeleid, eindtijden Jazz, locaties met geluidsproblemen (Egbert 

 Egbert heeft hiervan een opzet gemaakt. De evenementen nota is vastgesteld en 

aangenomen door de gemeenteraad. We willen het beleid in grote lijnen blijven volgen, 

maar niet meer op ieder detail. Het evenementen nummer blijft toch altijd nog een grote 

wens van de wijkraad we zullen het blijven volgen en evalueren. De communicatie blijft een 

heikel punt en komt er toch op neer dat we dit goed moeten blijven monitoren. Onze 

wijkcontactpersonen zullen we hier voor in moeten zetten om dit te kunnen signaleren. 

Veder hebben wij onze zorgen geuit over het geluidsniveau en met name over de 

verschillende manieren van meten. We hebben altijd volghouden dat de manier van meten 

en resultaat daarvan moet worden gemeten in de woningen. Kritieke situaties zijn 

Veemarktpleintje, Hal- en St. Janstraat om het effect in de woning te bekijken.  Je zou zeker 1 

keer in de vijf jaren de moeite moeten nemen om te meten en tot een solide basis te komen  

voor het toegestane geluid.  

 Het aantal luidruchtige dagen is nu goed vastgelegd. Dit is een stukje winst waar wij zeker 

onze stempel op hebben gedrukt.  De eindtijd van 23:00 uur is geaccepteerd met een aantal 



uitzonderingen te weten Jazzfestival en Carnaval, want de eindtijd van deze evenementen is 

01:00 uur. Dit geldt wel voor de hele binnenstad en wat wij graag gewild hadden was de 

toewijzing van een aantal locaties waar dat goed zou kunnen. Dat is een gemis aan 

flexibiliteit en denken van de gemeente. We hebben aan het bestuur van het Jazzfestival 

gevraagd uitzonderingen te maken voor gevoelige locaties als de Merkxtuin, 

Veemarktpleintje, St. Janstraat en Kasteelplein. We wachten nog op antwoord van dat 

bestuur. Als dat op niets uitloopt zullen we toch met de bewoners moeten gaan mobiliseren 

om bezwaar aan te tekenen en daar moeten de bewoners en ondernemers natuurlijk wel 

volmondig achter staan. John merkt nog op dat er veel openbare urinoirs/pisbakken worden 

weggezet en dat levert naast de stank die je daar kunt hebben ook bijzondere taferelen op 

en vul dat dan zelf maar in…Dit is ook niet prettig voor de winkels die soms een urinoir in de 

buurt van hun winkel hebben staan. Voorbeeld boekhandel op het Veemarktpleintje. Dit 

nemen we ook mee in het gesprek met het bestuur van het Jazzfestival. Verder zal ook de 

handhaving/veiligheid/geluidsoverlast in de breedste zin van het woord meegenomen 

worden. Piet dankt Egbert voor het samenstellen van het stuk en we gaan ermee aan de slag. 

 

6) Verzoek Gem Breda om “toegang tot de binnenstad” te organiseren 

 De wijkraad heeft verzoek gehad van de gemeente om een avond te organiseren en dat gaat 

over de toegang tot het voetgangersdomein. De gemeente heeft nu ervaring opgedaan met 

camera toegang zoals aan de Oude Vest / Houtmarktpassage. De gemeente is voornemens 

om dit verder uit gaan rollen voor het voetgangersdomein. We willen daar nu een 

informatieavond voor gaan houden met bewoners die woonachtig zijn binnen en rond het 

voetgangersdomein. Het is belangrijk om te kijken hoe we daarmee omgaan als er camera’s 

staan. Een paaltje kun je nog wel omzeilen als je een sleutel hebt. De gemeente wil een beeld 

krijgen hoe bewoners tegenover een toegangscontrole (op kenteken) staan en hoe dit in de 

praktijk zijn uitwerking zou moeten gaan krijgen. Wij hebben JA gezegd op het verzoek om 

een avond hiervoor te organiseren. Deze avond is de eerste aanzet hiertoe en we hebben 

Jack Kriens uitgenodigd om deze avond te begeleiden. De avond zal worden gehouden in de 

Avenue. Wij nodigen de bewoners/ondernemers uit. Het gezelschap mag niet te groot zijn 

gezien de nog geldende Coronaregels.  

   

7) Catharinastraat 

Er is veel last van muizen en ongedierte en omwonenden klagen hier over. De gemeente gaat 

1 juli 2020, met een expert ongediertebestrijding  kijken in het pand om verdere maatregelen 

te nemen als er sprake is van ongedierte vanuit het pand. Het probleem is ons bekend en we 

hopen dat er nu snel daadwerkelijk iets gaat gebeuren. Burgemeester Depla heeft enige tijd 

geleden in een gesprek met Piet gezegd dat hij direct actie zou laten ondernemen, maar 

daarna is het verder stil gebleven. Als het gaat om de volksgezondheid moet er direct worden 

ingegrepen. We zijn benieuwd wat er nu gaat gebeuren. Ook de gemeenteraad roeptoetert, 

maar daadwerkelijk concrete actie ondernemen naar het collega blijft uit! Buiten wat 

oproepen via facebook van een VVD raadslid dat het zo niet verder kan. 

 

 

 

8) Voorzitterschap, overgang naar FB en Website 



Piet geeft aan dat hij aan het eind van dit jaar gaat stoppen als voorzitter, maar wil graag 

aanblijven als bestuurslid en zich bezig gaan houden met de communicatie via sociale media 

en de website. Waarvan akte en we moeten dus serieus op zoek naar opvolger voor Piet 

m.b.t. het voorzitterschap. 

 

9) Rondvraag 

Egbert vaagt zich af hoe het nu zit met het geschenk van het Chinese paviljoen. Volgens de 

enquête welke gehouden is onder de Bredase bevolking komt het nu definitief in Valkenberg 

de bouwtekeningen en funderingsvoorschriften zijn al ontvangen. We wachten af! 

Gesprek gehad met de eigenaar van de Avenue, deze heeft het voornemen om een aantal 

avonden per jaar tot 04:00 uur open te blijven. Enkele omwonenden hebben daar bezwaar 

tegen gemaakt gezien de ervaringen en (geluids)overlast van de Avenue die nu tot 02:00 uur 

open is.  

Egbert vraagt zich af waarom de binnenstad niet kan worden bestempeld als Vuurwerkvrije 

zone. Dat blijkt een gevoelig onderwerp te zijn en meningen zijn daarover verdeeld. Piet zegt 

dat niet de wijkraad zich daar over zou moeten uitspreken, maar de bewoners. 

Cora vraagt zich af aan wie de Bredavlaggen zijn uitgedeeld. Ze zijn nergens te verkrijgen. 

Waarschijnlijk vanuit het ondernemersfonds. Nog maar eens navragen bij Jos. Verder vindt 

Cora het een schande dat de VVV in Breda is gesloten.  

Nell is bij de bijeenkomst geweest van het stadslab. Daar is ter sprake gekomen dat men het 

Stadserf wil gaan aanpakken. Ze willen daar auto’s zoveel mogelijk weren en het Stadserf 

vergroenen.    

Jack Heerschap geeft aan te willen stoppen als bestuurslid, gezien de lange periode hij al deel 

uitmaakt van het bestuur. Uiteraard blijft hij graag inzetbaar als wijkcontactpersoon.  

Piet sluit de vergadering en dankt iedereen voor de inzet en de volgende vergadering zal 

plaatsvinden op 21 juli 2020, eveneens weer in de Waalse kerk gezien we nog niet met zoveel 

personen op de 1,5 m afstand terecht kunnen binnen de Beyerd. 

 

 

Vergaderschema 2020 

 

Besloten of met gasten:  21 januari, 18 februari, 17 maart, 21 april, 19 mei, 30 juni (?) 

21 juli, 18 augustus, 15 september, 20 oktober, 17 november, 

22 december 

Themavergaderingen: nog te bepalen 

In gesprek met de Wijkraad: februari 2020 

 


